
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskola #3

Ur "Tjänsteskrivelse Utredning särskola daterad 2019-10-18 går det att läsa
"Organisationen som föreslås ska utgå från barnets
bästa, styrdokument för verksamheten och vara hållbar över tid"

Barnets bästa står det, kan du beskriva hur man i arbetets gång tagit hänsyn till det, vilka
föreningar eller andra intresseorganisationer har man tagit hjälp av för att belysa
barnperspektivet?
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